
 Protokół Nr X/2015

z sesji Rady Gminy Tarnawatka odbytej w dniu 30 listopada 2015 roku.

W sesji udział wzięli radni Pan/Pani:
1. Cisło Robert
2. Kopczyński Stanisław
3. Litwińczuk Ryszard
4. Malec Ryszard
5. Mańdziuk Kazimiera
6. Matwiejszyn Mariusz
7. Mazurek Jan
8. Michałuszko Maria
9. Milichiewicz Stanisław
10.Paszt Leszek
11.Piasecki Jarosław
12.Stefaniak Krzysztof
13.Urbański Stanisław

Nieobecni usprawiedliwieni Pan/Pani:
1. Dudek Bogdan
2. Piróg Andrzej

Spoza Rady Gminy w sesji udział wzięli Pan/Pani:
Piotr Pasieczny – Wójt Gminy
Marian Szałapski – Sekretarz Gminy
Aneta Pankiewicz – Skarbnik Gminy
Monika  Baran  –  Kierownik  Referatu  Gospodarki  Komunalnej  i  Ochrony
Środowiska
Marek Barcicki – Radca Prawny
Jolanta Żdan – Zespół Doradztwa Rolniczego
Jolanta Siemaszkiewicz - Planista
Sołtysi wg listy obecności

Porządek obrad:
1. Otwarcie obrad sesji.
2. Stwierdzenie quorum i przyjęcie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
4. Interpelacje i zapytania radnych.
5. Sprawozdanie Wójta z działalności między sesjami oraz realizacji uchwał

Rady Gminy podjętych na poprzedniej sesji.
6. Podjęcie uchwał w sprawie:



- zmian w budżecie gminy na 2015 rok,
-  stwierdzenia,  iż  projekt  zmiany  miejscowego  planu  zagospodarowania
przestrzennego  Gminy  Tarnawatka  nie  narusza  ustaleń  „Studium
uwarunkowań  i  kierunków  zagospodarowania  przestrzennego  Gminy
Tarnawatka”,
-  zmiany  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  Gminy
Tarnawatka,
-  uchwalenia  rocznego  „Programu  współpracy  Gminy  Tarnawatka
z organizacjami  pozarządowymi  i  innymi  podmiotami  prowadzącymi
działalność pożytku publicznego na 2016 rok",
- obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjętej jako podstawę do obliczenia
podatku rolnego na 2016 rok,
- określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości obowiązujących
na terenie gminy Tarnawatka,
-  określenia  wysokości  rocznych  stawek  podatku  od  środków
transportowych,
-  określenia  wzorów  formularzy  podatkowych  w  zakresie  podatku
od nieruchomości, podatku rolnego i podatku leśnego,
- uchwalenia „Strategii Rozwoju Gminy Tarnawatka na lata 2015-2020”.
7. Informacja o stanie zadań oświatowych za poprzedni rok szkolny.
8. Informacja  z  dokonanej  analizy  oświadczeń  majątkowych  złożonych

przez zobowiązanych pracowników Urzędu Gminy i jednostek organiza-
cyjnych oraz radnych Rady Gminy Tarnawatka.

9. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.
10.Wolne wnioski i zapytania.
11.Zakończenie obrad sesji.

Do pkt. 1

Sesję  rozpoczęto  o  godz.  12.00.  Otwarcia  X  sesji  VII  kadencji  Rady
Gminy Tarnawatka dokonała Pani Kazimiera Mańdziuk, Przewodnicząca Rady
Gminy Tarnawatka.

Do pkt. 2

Przewodnicząca Rady Gminy na podstawie listy  obecności  stwierdziła,
że na stan 15 radnych obecnych jest 13 radnych. Przewodnicząca w związku
z tym stwierdziła quorum. Po czym odczytała proponowany porządek obrad.

Wójt  Gminy  Piotr  Pasieczny zgłosił  wniosek,  o  rozszerzenie  porządku
obrad  o  dodatkowy  projekt  uchwały  w  punkcie  6  w  brzmieniu:  ustalenia
przebiegu istniejących dróg gminnych oraz o dodatkowy punkt w brzmieniu:
informacja  o  podmiotach,  w  których  wykonywana  jest  kara  ograniczenia



wolności  oraz  prace  społeczno-użyteczne  wraz  z  opinią  Prezesa  Sądu
Rejonowego.

Do zaproponowanej zmiany porządku obrad radni nie wnieśli uwag ani
zastrzeżeń  wobec  tego  Przewodnicząca  Kazimiera  Mańdziuk  poddała  pod
głosowanie  jawne  przyjęcie  porządku  obrad  wraz  z  proponowaną  zmianą.
Obecnych  było  13  radnych,  głosowało  13  radnych,  „za”  13,  „przeciw”  0,
„wstrzymało się od głosu” 0. Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.

Do pkt. 3

Przewodnicząca  Rady  Gminy  Kazimiera  Mańdziuk  poinformowała,
że tradycyjnie  protokół  z  poprzedniej  sesji  był  wyłożony  w  sali  obrad
do publicznego wglądu, następnie zapytała, czy są uwagi do treści protokołu.
Nikt  nie  zgłosił  uwag.  Przewodnicząca  zapytała,  czy  odczytać  protokół
z poprzedniej sesji. Nikt nie zgłosił takiej potrzeby, wobec tego Przewodnicząca
Pani Kazimiera Mańdziuk poddała pod głosowanie jawne przyjęcie protokołu
z poprzedniej  sesji  bez  czytania.  Obecnych  było  13  radnych,  głosowało
13 radnych,  „za”  13,  „przeciw”  0,  „wstrzymało  się  od  głosu”  0.  Protokół
z poprzedniej sesji został przyjęty jednogłośnie. 

Do pkt. 4

Interpelacje i zapytania radnych.
Pan  Stanisław  Milichiewicz  zgłosił  potrzebę  naprawy  pobocza

w Wieprzowie obok Pana Romańczuka. Poprosił rówież o usunięcie gałęzi na
działce w Wieprzowie.

Pan  Stanisław  Kopczyński  zapytał,  czy  został  już  otwarty  Punkt
Selektywnej Zbiórki Odpadów Komunalnych.

Do pkt. 5

Wójt przedstawił sprawozdanie z uchwał podjętych na poprzedniej sesji
co stanowi załączniki do protokołu.

W dalszej części Wójt poinformował, że:
 złożony  został  wniosek  do  Urzędu  Wojewódzkiego  o  dofinansowanie
budowy  dróg  ul.  Sadowej,  Ogrodowej,  Spokojnej  i  Nowej  w  Tarnawatce-
Tartaku. Inwestycja, jeżeli przejdzie to dofinansowanie jest 50%, 
 przygotowywany jest wniosek do PROW-u na układ dróg w Tarnawatce
tj. droga w Tarnawatce ul. Kniazie, ul. Kamienna wraz z łącznikiem,
 odbył się odbiór drogi w Hucie Tarnawackiej, tzw. Gawędówki,
 odbył się odbiór drogi w Wieprzowie za świetlicą,
 odbył  się  odbiór  drogi  w  Suminie,  ale  są  jeszcze  drobne  poprawki
na tej drodze,



 grupa  remontowo-budowlana  realizuje  fundusze  sołeckie  oraz  bieżące
remonty.

Do pkt. 6

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Kazimiera Mańdziuk odczytała projekt
uchwały  w  sprawie  stwierdzenia,  iż  projekt  zmiany  miejscowego  planu
zagospodarowania  przestrzennego  Gminy  Tarnawatka  nie  narusza  ustaleń
„Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy
Tarnawatka”.

Pani Jolanta Siemaszkiewicz omówiła projekt uchwały.
Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono, wobec tego Przewodnicząca

Pani  Kazimiera  Mańdziuk  poddała  pod  głosowanie  jawne  podjęcie  w/w
uchwały. Obecnych było 13 radnych, głosowało 13 radnych, „za” 13, „przeciw”
0,  „wstrzymało  się  od  głosu”  0.  Uchwała  Nr  X/52/2015  została  podjęta
jednogłośnie. 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Kazimiera Mańdziuk odczytała projekt
uchwały  w  sprawie  zmiany  miejscowego  planu  zagospodarowania
przestrzennego Gminy Tarnawatka.

Pani Jolanta Siemaszkiewicz omówiła projekt uchwały.
Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono, wobec tego Przewodnicząca

Pani  Kazimiera  Mańdziuk  poddała  pod  głosowanie  jawne  podjęcie
w/w uchwały.  Obecnych  było  13  radnych,  głosowało  13  radnych,  „za”  13,
„przeciw”  0,  „wstrzymało  się  od  głosu”  0.  Uchwała  Nr  X/53/2015  została
podjęta jednogłośnie. 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Kazimiera Mańdziuk odczytała projekt
uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2015 rok.

Pani Skarbnik wyjaśniła projekt uchwały.
Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono, wobec tego Przewodnicząca

Pani  Kazimiera  Mańdziuk  poddała  pod  głosowanie  jawne  podjęcie
w/w uchwały.  Obecnych  było  13  radnych,  głosowało  13  radnych,  „za”  13,
„przeciw”  0,  „wstrzymało  się  od  głosu”  0.  Uchwała  Nr  X/54/2015  została
podjęta jednogłośnie. 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Kazimiera Mańdziuk odczytała projekt
uchwały w sprawie ustalenia przebiegu istniejących dróg gminnych.

Pan Wójt wyjaśnił projekt uchwały.
Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono, wobec tego Przewodnicząca

Pani  Kazimiera  Mańdziuk  poddała  pod  głosowanie  jawne  podjęcie
w/w uchwały.  Obecnych  było  13  radnych,  głosowało  13  radnych,  „za”  13,



„przeciw”  0,  „wstrzymało  się  od  głosu”  0.  Uchwała  Nr  X/55/2015  została
podjęta jednogłośnie.

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Kazimiera Mańdziuk odczytała projekt
uchwały  w  sprawie  uchwalenia  rocznego  „Programu  współpracy  Gminy
Tarnawatka  z  organizacjami  pozarządowymi  i  innymi  podmiotami
prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2016 rok".

Pan Sekretarz wyjaśnił projekt uchwały.
Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono, wobec tego Przewodnicząca

Pani  Kazimiera  Mańdziuk  poddała  pod  głosowanie  jawne  podjęcie
w/w uchwały.  Obecnych  było  13  radnych,  głosowało  13  radnych,  „za”  13,
„przeciw”  0,  „wstrzymało  się  od  głosu”  0.  Uchwała  Nr  X/56/2015  została
podjęta jednogłośnie.

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Kazimiera Mańdziuk odczytała projekt
uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjętej jako podstawę
do obliczenia podatku rolnego na 2016 rok.

Pan Wójt wyjaśnił projekt uchwały.
Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono, wobec tego Przewodnicząca

Pani  Kazimiera  Mańdziuk  poddała  pod  głosowanie  jawne  podjęcie
w/w uchwały.  Obecnych  było  13  radnych,  głosowało  13  radnych,  „za”  13,
„przeciw”  0,  „wstrzymało  się  od  głosu”  0.  Uchwała  Nr  X/57/2015  została
podjęta jednogłośnie.

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Kazimiera Mańdziuk odczytała projekt
uchwały  w  sprawie  określenia  wysokości  stawek  podatku  od  nieruchomości
obowiązujących na terenie gminy Tarnawatka.

Pan Wójt wyjaśnił projekt uchwały.
Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono, wobec tego Przewodnicząca

Pani  Kazimiera  Mańdziuk  poddała  pod  głosowanie  jawne  podjęcie
w/w uchwały.  Obecnych  było  13  radnych,  głosowało  13  radnych,  „za”  13,
„przeciw”  0,  „wstrzymało  się  od  głosu”  0.  Uchwała  Nr  X/58/2015  została
podjęta jednogłośnie.

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Kazimiera Mańdziuk odczytała projekt
uchwały w sprawie określenia wysokości rocznych stawek podatku od środków
transportowych.

Pan Wójt wyjaśnił projekt uchwały.
Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono, wobec tego Przewodnicząca

Pani  Kazimiera  Mańdziuk  poddała  pod  głosowanie  jawne  podjęcie
w/w uchwały.  Obecnych  było  13  radnych,  głosowało  13  radnych,  „za”  13,
„przeciw”  0,  „wstrzymało  się  od  głosu”  0.  Uchwała  Nr  X/59/2015  została
podjęta jednogłośnie.



Przewodnicząca Rady Gminy Pani Kazimiera Mańdziuk odczytała projekt
uchwały  w  sprawie  określenia  wzorów formularzy  podatkowych  w  zakresie
podatku od nieruchomości, podatku rolnego i podatku leśnego.

Pan Wójt wyjaśnił projekt uchwały.
Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono, wobec tego Przewodnicząca

Pani  Kazimiera  Mańdziuk  poddała  pod  głosowanie  jawne  podjęcie
w/w uchwały.  Obecnych  było  13  radnych,  głosowało  13  radnych,  „za”  13,
„przeciw”  0,  „wstrzymało  się  od  głosu”  0.  Uchwała  Nr  X/60/2015  została
podjęta jednogłośnie.

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Kazimiera Mańdziuk odczytała projekt
uchwały w sprawie  uchwalenia „Strategii Rozwoju Gminy Tarnawatka na lata
2015-2020”.

Pan Wójt wyjaśnił projekt uchwały.
Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono, wobec tego Przewodnicząca

Pani  Kazimiera  Mańdziuk  poddała  pod  głosowanie  jawne  podjęcie
w/w uchwały.  Obecnych  było  13  radnych,  głosowało  13  radnych,  „za”  13,
„przeciw”  0,  „wstrzymało  się  od  głosu”  0.  Uchwała  Nr  X/61/2015  została
podjęta jednogłośnie.

Do pkt. 7

Informację  o  stanie  realizacji  zadań  oświatowych  gminy  Tarnawatka
za poprzedni rok szkolny 2014/2015 odczytał Pan Sekretarz.

Stanowi ona załącznik do protokołu.

Do pkt. 8

Informację o podmiotach, w których wykonywana jest kara ograniczenia
wolności  oraz  prace  społeczno-użyteczne  wraz  z  opinią  Prezesa  Sądu
Rejonowego przedstawiła Pani Monika Baran.

Informacja stanowi załącznik do protokołu.

Do pkt. 9

Informację o złożonych oświadczeniach majątkowych radnych, odczytała
Pani Przewodnicząca Rady Gminy Tarnawatka.

Informacja stanowi załącznik do protokołu.

Informację  dotyczącą  oświadczeń  majątkowych  złożonych  przez
zobowiązanych  pracowników  Urzędu  Gminy  i  jednostek  organizacyjnych,
odczytał Pan Wójt.

Informacja stanowi załącznik do protokołu.



Do pkt. 10

W sprawie wymulenia  w poboczu Pan Wójt  odpowiedział,  że zostanie
to naprawione  a  w  kwestii  zakrzaczeń  Wójt  obiecał,  że  przekaże  tę sprawę
Kierownikowi Janowi Borkowi.

Dyskusja na temat wycinki drzew.

Na pytanie Pana Stanisława Kopczyńskiego o PSZOK Pani Monika Baran
poinformowała,  że odpady wielkogabarytowe zbierane są  z  posesji  dwa razy
do roku.  Mogą  być  również  samodzielnie  dostarczane  przez  mieszkańców
na teren oczyszczalni ścieków w Tarnawatce, a termin ich dostarczenia należy
wcześniej  uzgodnić  w  Urzędzie.  Pani  Monika  Baran  dodała,  że  do  dnia
dzisiejszego nie wpłynęła taka potrzeba.

Do pkt. 11

Pan Ryszard Malec zapytał, czy wiadomy jest już termin zrobienia wjazdu
do świetlicy w Tarnawatce-Tartaku.

Pan Wójt odpowiedział, że wjazd będzie realizowany razem z inwestycją.
Radny  przyjął  informację  i  jednocześnie  podziękował  za  postawienie

lustra przy drodze w Tarnawatce-Tartaku.
Pani  Kazimiera  Mańdziuk  poprosiła  o  zgłoszenie  do  Zarządu  Dróg

Powiatowych usunięcia zakrzaczeń przy drogach powiatowych.
Pan  Stanisław Milichiewicz  poprosił  o  zaproszenie  Dyrektora  Zarządu

Dróg Wojewódzkich na sesję, bądź inne spotkanie, aby porozmawiać na temat
drogi wojewódzkiej w Wieprzowie.

Sołtys Lesław Danaj poinformował, że nowa droga obok Pana Samulaka
w Suminie wymaga naprawy.

Do pkt. 12

Przewodnicząca Rady Gminy Kazimiera Mańdziuk ogłosiła zamknięcie
obrad X sesji  VII  kadencji  Rady Gminy Tarnawatka.  Podziękowała radnym,
za udział w obradach X sesji VII kadencji Rady Gminy Tarnawatka.

Sesję zakończono o godz. 14.15.

Protokołowała
Przewodnicząca Rady Gminy

Magdalena Kulas
Kazimiera Mańdziuk


